
Protokół z posiedzenia 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  

oraz  Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
z 18 maja 2015 roku 

 
 
Wspólne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu oraz 

Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego odbyło się 18 maja 2015 roku w siedzibie 
Urzędu Gminy Krupski Młyn przy ul. Krasickiego 9.  
Obecni na posiedzeniu:  
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
Artur Dawydzik, Roman Piksa, Ewa Kluba, Mariusz Gołębiowski 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
Dominik Pawlak, Witold Bulas, Jacek Kiszkis, Herbert Panchyrz, Gerard Piegza, Franciszek Sufa,  
Wójt Gminy – Jan Murowski,  
Zastępca Wójta Gminy – Stefan Hajda,  
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska, 
Kierownik Referatu Inwestycji – Danuta Pries, 
Nieobecny: Bogdan Mika 
Zastępca Kierownika Referatu Inwestycji – Artur Konfederak, 
Przewodniczący Komisji Oświaty – Artur Dawydzik - prowadzący wspólne posiedzenie Komisji, 
przywitał obecnych oraz przedstawił porządek posiedzenia.   
Następnie zapytał czy obecni mają uwagi do porządku. Wniosków do porządku posiedzenia nie 
zgłoszono, natomiast Franciszek Sufa przypomniał Przewodniczącemu Komisji Oświaty o ustaleniu 
planu pracy Komisji na 2015 rok.  
Porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2015-2024. 
2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krupski Młyn na 2015 rok. 
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu ochrony środowiska dla Gminy Krupski 

Młyn na lata 2015 – 2018. 
4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na lat 10. 
5. Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Przewodniczącego i członków Rady Osiedla 

Ziętek.  
6. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1.  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 2024. 
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2015 – 2024 i przypomniała uzasadnienie jej podjęcia.  
Witold Bulas  pytał na jakiej podstawie podawane są koszty poszczególnych inwestycji? 
Kierownik Referatu Inwestycji wyjaśniła, że koszty zadania związanego z przystosowaniem 
pomieszczeń pod potrzeby gabinetu rehabilitacyjnego w budynku przy ul. Głównej 9 zostały 
oszacowane na podstawie koncepcji przygotowanej przez Firmę ZREMBUD  Radosław Słupski z 
Krupskiego Młyna. Ostateczny koszt zadania zostanie określony po zakończeniu procedury 
przetargowej.  
Po wysłuchaniu informacji oraz przeprowadzeniu dyskusji członkowie komisji nie wnieśli uwag do 
projektu zmian  w Wieloletniej Prognozie  Finansowej  na lata 2015-2020. 
 
 
 
 



Ad. 2. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2015 rok. 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. Członkowie 
Komisji po wysłuchaniu informacji na temat zmian uchwały budżetowej na 2015 rok nie wnieśli uwag 
do projektu uchwały. 
 
Ad. 3.  
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu ochrony środowiska dla Gminy Krupski 

Młyn na lata 2015 – 2018. 
Kierownik Referatu – Danuta Pries  przedstawiła  szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały oraz 
omówiła podstawy prawne uchwalenia Programu. Dodała, że Program Ochrony Środowiska jest 
dokumentem, który umożliwi składanie wniosków do Urzędu Marszałkowskiego w celu pozyskania 
zewnętrznych środków finansowych na nowe zadania inwestycyjne.  
Artur Konfederak omówił szczegółowo procedury uchwalania programu oraz poinformował o 
możliwości zmiany programu na każdym etapie jego funkcjonowania. Przedstawił wnioski 
mieszkańców, które zostały uwzględnione  w przedstawionym radnym dokumencie.  
Po przeprowadzonej dyskusji członkowie komisji nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Ad. 4. 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na lat 10. 
Zastępca Wójta Gminy poinformował, że w związku z niepodpisaniem umowy dzierżawy na 10 lat 
przez p. Wacławka, o dzierżawę przedmiotowej nieruchomości zwrócił się  p. Wojciech Kosma.  
Członkowie Komisji po przeprowadzonej dyskusji nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu 
uchwały. 
 
Ad. 5.  

Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Przewodniczącego i członków Rady 
Osiedla Ziętek.  

Zastępca Wójta Gminy poinformował o konieczności zorganizowania wyborów Przewodniczącego i 
członków Rady Osiedla Ziętek oraz przedstawił projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów. 
Radni Henryk Brodziak i Klaudiusz Kruszewski zaproponowali aby zebrania osiedlowe przełożyć na 
wrzesień i postanowili taki wniosek przedstawić na sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 6.  
              Sprawy bieżące: 

1. Franciszek Sufa: 
a) podziękował za wycinkę drzew wokół cmentarza; 
b) wnioskował o uporządkowanie terenu leśnego pomiędzy Młodzieżowym Ośrodkiem 

Wychowawczy i byłym budynkiem SPZOZ przy ul. Krasickiego; 
c) wniósł o interwencję w sprawie: 

- zmiany miejsca postoju samochodów parkujących przy ul. Krasickiego obok   MOW; 
- wyrzucania liści przez podopiecznych MOW poza ogrodzenie Ośrodka; 

d) zwrócił się o wsparcie młodych piłkarzy zrzeszonych w Klubie Sportowym NITRON; 
e) wnioskował o przygotowanie regulaminu stawu przy ul. Głównej w Krupskim Młynie, 

2.   Zastępca Wójta Gminy poinformował, że w porządku posiedzenia sesji w dniu 26 maja br. 
będzie punkt o treści: ”Funkcjonowanie Klubu Sportowego „NITRON” w społeczności 
lokalnej gminy Krupski Młyn”, o który wnioskował Zarząd KS „NITRON” w piśmie do 
Przewodniczącej Rady Gminy. 

3.     Róża Ochman-Szyguła: 
a)  podziękowała za realizację inwestycji pn.; „Strefa Sportu” w Potępie; 



b) poinformowała o piśmie Prezesa Sądu Rejonowego w sprawie wyboru ławników – 
mieszkańców gminy Krupski Młyn; 

c) poinformowała, że 5 lipca na Górze Św. Anny organizowany jest Zlot Kresowian i w związku 
z tym zaapelowała o deklarację w sprawie zaproszenia do siebie osób uczestniczących w 
tym Zlocie; 

d) przypomniała obecnym o zgłoszonym przez radnych wniosku w sprawie powołania komisji, 
która będzie zajmowała się wyjaśnieniem spraw ciepła. 

Wójt Gminy poinformował, że w najbliższym czasie radni będą poinformowani o proponowanym 
składzie komisji.  Franciszek Sufa zaproponował, aby w skład komisji weszli: Roman Piksa, Henryk 
Brodziak, Klaudiusz Kruszewski.  
Witold Bulas zaproponował, aby w skład komisji weszli najemcy lokali z Osiedla W-70 oraz 
powiedział, że należałoby wyznaczyć przedstawiciela radnych a potem wraz z przedstawicielami 
wspólnot należałoby spotkać się i porozmawiać.  
Zastępca Wójta podkreślił, że należy zacząć od uporządkowania zagadnienia i przygotowania 
tematów do dyskusji a następnie spróbować rozstrzygnąć problemy.  
Mariusz Gołębiowski dodał, że w jego bloku jest porozumienie a do komisji proponuje, aby 
powołać po jednej osobie z każdej wspólnoty.  
Witold Bulas wnioskował, aby sami radni zadeklarowali chęć do pracy w takiej komisji, ponadto 
dobrze byłoby przeedukować takie osoby, po to aby posiadały niezbędną i potrzebną wiedzę do 
dyskusji i podejmowania decyzji; potem stworzyć komisję z przedstawicieli wspólnot.  
4.      Artur Dawydzik pytał czy będzie przeprowadzana akcja odkomarzania? 
         Zastępca Wójta odpowiedział, że  akcja taka jak w latach ubiegłych jest zaplanowana i będzie 

przeprowadzona w odpowiednim czasie.  
5.  Radni pytali o proces przeniesienia magla z budynku byłego SPZOZ do budynku przy  ul. 

Mickiewicza? 
Zastępca Wójta wyjaśnił, że urządzenie jest przewiezione do nowego pomieszczenia i obecnie 
trwa jego  uruchamianie.  

7. Gerarda Piegza wnioskował o  uporządkowanie dróg i terenów przyległych wzdłuż  trasy 
tegorocznej procesji Bożego Ciała. 

8. Franciszek Sufa zwrócił się z prośbą dopilnowanie terminu złożenia wniosku na 
dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego dla OSP Potępa. 

9. Herbert Panchyrz wnioskował o naprawę drogi z Kanola w kierunku ul. Tarnogórskiej 
(szczególnie przy wjeździe na drogę powiatową). 

10. Mariusz Gołębiowski poinformował, że za własne pieniądze ufundował w imieniu Rady Gminy 
puchar dla najzręczniejszego motocyklisty i zaproponował radnym aby przyłączyli się do 
sfinansowania tego pucharu.  

11. Wójt Gminy zaproponował, aby kolejny zlot motocyklowy zorganizować w ramach Dni 
Krupskiego Młyna tylko w osobnym dniu. 

12. Jacek Kiszkis wnioskował o uzupełnienie ubytków w chodniku – ścieżka równoległa do ul. 
Buczka. 

 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 16.30 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu  
Artur Dawydzik; Mariusz Gołębiowski; Ewa Kluba; Roman Piksa 
Komisja Terenowa, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  
Dominik Pawlak; Witold Bulas; Jacek Kiszkis; Herbert Panchyrz; Gerard Piegza; Franciszek Sufa.  
 
Protokołowała: 
K. Michałek 


